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Magister i barnets rättigheter, 60hp, HT22-VT24, MLICR 

Det var första omgången programmet gavs med start HT22. 

I utvärderingen av programmet i barnets rättigheter anger 100% av de studenter som deltog i 
utvärderingen att de helt instämmer med att de överlag är nöjda med programmet (av tio 
programstudenter avklarade sex sin magisterexamen under VT24, varav fem deltog i 
utvärderingen. Fyra lägger fram i augusti 2024). 100% instämde helt i att undervisningen gav 
de goda förutsättningar att uppnå de förväntade studieresultaten och att examinationerna 
prövade hur väl de uppnått de förväntade studieresultaten.  

Programmets styrkor enligt studenterna var lärarnas expertis, samt det tvärvetenskapliga 
samarbetet och det nordiska perspektivet. Studenterna angav att pedagogerna var i toppklass 
med öppet klimat under seminarium och föreläsningar och att de fick mycket ny kunskap med 
sig. Studenterna angav även engagemang, kunnighet och expertis under programmet med bra 
innehåll, lärare och diskussioner som utvecklar förståelse och syn på barnets rättigheter. 
Förändringar som föreslås av studenterna är att ha fler studiebesök under hela utbildningen 
och att ha fler historiska perspektiv på barns rättigheter i svensk kontext.  

Slutsatser efter genomgången första programomgång är att inom lärarlagen utveckla till nästa 
programomgång fortsatt arbete med det tvärvetenskapliga angreppssättet i samtliga 
examinationer, att handleda uppsatserna i par, samt att boka in fler studiebesök under 
programmets gång för att öka även den praktiska tillämpningen och professionella nätverket 
för studenterna. 

 

 

 



Utvärdering Magister i barnets rättigheter VT24
Antal svar: 5

1. Överlag är jag nöjd med programmet.
Överlag är jag nöjd med 
programmet. Antal svar
Instämmer inte alls 0 (0,0%)

0 (0,0%)
0 (0,0%)
0 (0,0%)

Instämmer helt 5 (100,0%)
Summa 5 (100,0%)

Instämmer helt

Instämmer int…

0 1 2 3 4 5 6

2. Programmets ämnesinnehåll var relevant för att jag skulle uppnå 
de
förväntade studieresultaten.
Programmets ämnesinnehåll 
var relevant för att jag skulle 
uppnå de
förväntade studieresultaten. Antal svar
Instämmer inte alls 0 (0,0%)

0 (0,0%)
0 (0,0%)
1 (20,0%)

Instämmer helt 4 (80,0%)
Summa 5 (100,0%)

Instämmer helt

Instämmer int…

0 1 2 3 4 5

3. Undervisningen gav mig goda förutsättningar att uppnå de
förväntade studieresultaten.
Undervisningen gav mig goda 
förutsättningar att uppnå de
förväntade studieresultaten. Antal svar
Instämmer inte alls 0 (0,0%)

0 (0,0%)
0 (0,0%)
0 (0,0%)

Instämmer helt 5 (100,0%)
Summa 5 (100,0%)

Instämmer helt

Instämmer int…

0 1 2 3 4 5 6



4. Examinationerna prövade hur väl jag uppnått de förväntade
studieresultaten.
Examinationerna prövade hur 
väl jag uppnått de förväntade
studieresultaten. Antal svar
Instämmer inte alls 0 (0,0%)

0 (0,0%)
0 (0,0%)
0 (0,0%)

Instämmer helt 5 (100,0%)
Summa 5 (100,0%)

Instämmer helt

Instämmer int…

0 1 2 3 4 5 6

5. I genomsnitt har jag per vecka lagt ner ungefär följande antal
timmar på programmet, sammanlagd tid inklusive självstudier.
I genomsnitt har jag per 
vecka lagt ner ungefär 
följande antal
timmar på programmet, 
sammanlagd tid inklusive 
självstudier. Antal svar
2 - 3 1 (20,0%)
4 - 5 0 (0,0%)
6 - 7 0 (0,0%)
8 - 9 0 (0,0%)
10 - 11 0 (0,0%)
12 - 13 0 (0,0%)
14 - 15 3 (60,0%)
16 - 17 0 (0,0%)
18 - 19 0 (0,0%)
20 - 21 1 (20,0%)
Summa 5 (100,0%)

20 - 21
16 - 17
12 - 13

8 - 9
4 - 5

0 1 2 3 4

6. Vad var bra med programmet?
Vad var bra med programmet?
Riktigt mycket som var bra. Tack för alla nya tankar om barns rättigheter, det tvärvetenskapliga, och det nordiska.
Är så tacksam till er som överhuvudtaget gjorde detta program möjlig, att pedagogerna var i toppklass, att det var en 
sådan öppen klimat som rådde under seminarium och föreläsningar, att alla tog den plats de önskade, att det tände många 
ljus i mina tankar som jag inte hade en aning om, att ni berikade mig med så mycket kunskap som jag inte trodde var 
möjlig, att en heldags lektioner kändes mycket kortare tack vare er Rebecca, Margaretha och Anna. Er kommer jag alltid att
vara tacksamma för och ni kommer är oförglömliga. 
Engagemang, kunnighet, expertis. Är mycket nöjd! 
Svårt att utvärdera hela utbildningen så här men jag är jättenöjd och tycker det varit Bra innehåll, bra lärare, bra 
diskussioner.  Jag har lärt mig massor och utvecklat min förståelse och syn på barnets rättigheter. 

7. Vad föreslår du för förändringar?
Vad föreslår du för förändringar?
Ni skulle kunna revidera kursen om juridik, och erbjuda två valbara kurser ist för en eftersom vissa inte går att läsas utanför
programmet. Fler studiebesök under hela utbildningen. Ni skulle också kunna lägga till många flera historiska perspektiv på 
vad barns rättigheter i en svensk kontext kommer ifrån.
Att man anger mer korrekta inlämningstider, att handledningar görs mer individuellt istället för i grupp. Hoppas kunna 
stämma av en träff med er och hela kullen snart. 
Möjlighet att kunna delta på föreläsningar på distans. I övrigt mycket nöjd! 
Skulle kunna sammanhangsmarkera mer och förankra syfte och hur allt hänger ihop oftare. Ibland långa dagar, kanske ha 
vissa föreläsningar inspelade och sen mer tid för diskussioner när man ses. Önskar fler studiebesök samt kanske ännu mer 
inspel från det praktiska arbetet och hur vi också kan lära av varandra utifrån det tvärproffessionella.
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